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Närvarande 

Ledamöter: ordförande Agnetha Mbuyamba       RBU   

                     ordförande  Margareta Lilliestråle     FA     

Anne-Louise Larsson-Kapp DHR. 

    

 

Sekreterare:   Eva Svedman 

 

Tjänstemän: avdelningschef         Anna-Lena Christensen Christensson Österberg 

 enhetschef  Anita Hjelmberg Frisk 

   

 

Meddelat frånvaro:   Urban Fernquist SRF 

Åsa Borgström  NHR 

    

Ej meddelad frånvaro:   Pia Nyström, Attention Stockholms stad 

Douglas Sagell RSMH 

 

Sammanträde vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Värtan, kl. 13.30-16.00.  

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Agnetha Mbuyamba öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Margareta Lilliestråle utsågs att tillsammans med ordföranden Agnetha Mbuyamba 

justera dagens protokoll.  
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§ 4. Datum för protokolljustering 

Mötet beslutade att protokollet justeras 2008-12-11. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2008-11-06 godkändes och lades till handlingarna.  

 

§ 6. Stadsdelsförvaltningen-pågående ärenden 

- Verksamhetsplan 2009 

Avdelningschef Anna-Lena Christensson Österberg presenterade 

stadsdelsnämndens verksamhetsplan 2009 (MBL-upplagan), specifikt 

socialtjänstavdelningens. Planen kommer att beslutas vid sammanträde i 

decembernämnd. Vid MBL-förhandlingen yrkade Lärarförbundet på att följande 

tillägg i planen görs; antalet utbildad personal inom förskolan ska öka. 

 

Verksamhetsplaneringen utgår från Kommunfullmäktiges inriktningsmål, mål för 

verksamhetsområdet och stadsdelsnämndens mål. Under 2009 ska arbetet med att 

motverka hemlöshet, arbetet med utsatta barn och kvinnofrid/våld i nära relationer 

prioriteras i staden. Stadsdelsnämnden prioriterar särskilt därutöver att 

funktionsnedsatta erbjuds boenden i form av bl a servicelägenheter och 

gruppboenden, att sysselsättningsgraden för psykiskt funktionsnedsatta ökar i 

samverkan med övriga berörda parter och att samarbetet med 

frivilligorganisationer utvecklas.  

 

Rådet, Anne-Louise Larsson-Kapp, förhörde sig med förvaltningen om de känner 

till när Jobbtorg Stockholm kommer att utvidga verksamheten till att även omfatta 

funktionsnedsatta? Förvaltningen hade ingen uppgift om detta i dagsläget, men 

informerade om att jobbtorgen kommer att utvidga deras målgrupp med personer 

som står extra långt från arbetsmarknaden, ca 400 aspiranter. Vilka kriterier som 

gäller för denna grupp är inte ännu uttalat. 

 

Rådet, Anne-Louise, förhörde sig också om det finns logopeder kopplade till 

förskolan? Anna-Lena ska återkomma med svar.  
 

Svar från avdelningen Barn och Ungdom: 

Förskolan har en egen talpedagog som tillhör avdelningen Barn o ungdoms stab, 

vilken träffar och hjälper barn med talsvårigheter. Vid stora allvarliga problem 

som kan behöva kirurgiska ingrepp skrivs remiss till vården. En psykolog finns 

därutöver i samma team, vilken arbetar med stöd och konsultation till förskolans 

personal. 

 

- Uppföljning av barnärende 

Vid rådet sammanträde i november diskuterades ett mobbingärende i en skola. 

Förvaltningen fick då uppdraget att förhöra sig om hur ärendet har hanterats. 
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Rådet informerades om hur ärendet har hanterats. 

 

Diskussion om hur barn med funktionsnedsättning riskerar att hamna i vuxnas 

regelsystem och därav utestängas från möjligheter som andra barn har tillgång till. 

Ordföranden menar att funktionsnedsatta barn snabbt ”handikappanpassas”. 

   

§ 7. Information från Enheten för personer med funktionsnedsättning 

Enhetschef Anita Hjelmberg Frisk informerade om ett projekt som 

Idrottsförvaltningen har startat och som handlar om att alla barn och unga ska ha 

samma rätt till fritid, även på kvällstid. Projektet leds av Malin Berndt. 

 

Information om att enhetens handläggare i barnärenden kommer att delta i en 5-

poängsutbildning, Hur man talar med barn, på Ersta-Sköndalsinstitutet..  

 

§ 8. Information från Socialpsykiatriska enheten 

Enhetschef Håkan Wiegandt var förhindrad att delta och Anna-Lena redogjorde 

helt kort för de förberedelser som Håkan deltar i avseende stadens införande av 

valfrihetssystemet 2010 01.  

 

§ 9. Frågor som rör barn 

Rådet, Anne-Louise, förhörde sig om förvaltningen känner till om stadsdelens 

lekplatser är handikappanpassade? Anna-Lena återkommer i frågan. 
 

Ordföranden informerade om RBU:s årsrapport 2006 " Leka för livet" som 

handlar om lekplatser, bland mycket annat, om hur man anpassar en lekplats. 

Vidare informerades om HI, Hjälpmedelsinstitutet, som har en rapport om 

lekplatser och tillgänglighet. 

  

Svar från Parkgruppen Norra innerstaden: 

Vågar nog inte säga att en lekplats är "helt" anpassad för det finns alltid saker 

som kan göras bättre och det finns ju så många olika typer av 

funktionsnedsättning. Däremot blir nya lekplatser tillgänglighetsanpassade så 

långt det är möjligt och vi försöker också välja utrustning, exempelvis typer av 

gungor och låga bakbord som fungerar bra för barn som använder rullstol. Vid 

upprustning anpassas lekplatserna i möjligaste mån på samma sätt. 

 

§ 10. Sammanträdestider 2009 

Rådet enades om att sammanträda följande dagar och datum under 2009. 

Torsdagarna 29/1, 26/2, 2/4, onsdagen 29/4, torsdagarna 28/5, 13/8, 3/9, 8/10, 5/11 

och 3/12.  

  

§ 11. Övriga frågor 

Rådet, Anne-Louise förhörde sig med förvaltningen om hur 

förfrågningsunderlagen inför en upphandling förbereds. Anne-Louise påtalar 
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vikten av att handikapp-perspektivet beaktas vid upphandlingar. Anna-Lena 

beskrev helt kort förvaltningens arbete inför en upphandling. 

 

§ 12. Avslutning  

Ordföranden tackade alla närvarande och önskade samtliga en God jul och ett Gott 

nytt år. Mötet avslutades. 

 

 


